
Styrelsemöte IFK Lit 15-08-24 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2015-08-24 

 

Närvarande: Leif Persson, Emma Jönsson, Peter Engman, Lars Björk, Maria Enberg, Thomas 

Forsberg och Lena Danielsson. 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till justerare utses Lars Björk 

 

§ 3 Dagordningen godkännes 

 

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

Emma skickar ut delårsbokslutet och det biläggs protokollet.  

Föreningen hade den 30/6 156.000 på kontot och ytterligare 40.000 på Plusgirot – d v s en 

god ekonomi. 

 

Vi har tidigare beviljats glesbygdsmedel till byggnad av altan på Hårkvallen. Plan att gräva 

och lägga platta i höst och snickra i vår. 

 

§ 6 Inkomna brev/skrivelser 

Inget att rapportera 

 

§ 7 Rapport fotboll 

Fotbollen flyter på bra. Det finns flertalet lag som har många engagerade föräldrar vilket 

innebär att det är lätt att få dem att ställa upp vid sammandrag och danser. 

 

§ 8 Rapport basket 

Det är i dagsläget oklart hur det blir i höst då det f n inte är klart med tränare. Det finns några 

intresserade som Peter ska prata med. 

 

§ 9 Hårkvallen 

Inkomna klagomål 

Efter Brevågs kakslag i augusti inkom klagomål på att det var dåligt med städutrustning, att 

diskmaskinen svämmade över så att hela golvet blev blött samt att varmvattnet tog slut.  

- Städutrustningen är åtgärdad 

- Lars ska titta på diskmaskinen för att se om han kan fixa den. Om det inte går ska den köras 

in till Östersunds hushållsservice för att få ett kostnadsförslag på reparation. Det finns 7.000:- 

avsatt för en ny maskin men alla röstar för att försöka reparera den gamla då den är snabb. 

 

Efter senaste PRO-dansen inkom klagomål om att golvet inte var dansbart då någon har skurat 

med vatten och såpa.  

- Maria ringer Ally Arhusiander för att få tips om hur vi kan göra golvet dansbart igen.  

 

Hyreskontrakt Hårkvallen 

Vi måste föra in i kontraktet att:  



- toaletterna ingår i hyran och att de också ska städas. 

- vart man tänder lyser, sätter på huvudströmbrytaren 

 

Städinstruktion Hårkvallen 

Vi måste uppdatera instruktionen med att: 

- golvet på dansbanan inte får skuras 

 

Maria kontaktar bykontoret för att lösa kontrakt och städinstruktion. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Vi går igenom de minnesanteckningar som Thomas skrivit från mötet om policy den 16/8 och 

diskuterar de åsikter som kom upp. 

 

Vår värdegrund ska bl a vara att försöka behålla så många barn och ungdomar som möjligt i 

föreningsidrotten. Att se till att glädjen bibehålls genom t ex att alla som går på träning får 

samma chans att spela när det blir match. 

 

Vi kommer fram till att det är väldigt viktigt att ha ett forum på hemsidan där alla kan väcka 

en fråga för diskussion.  

 

Thomas skriver ner policyn som ett färdigt förslag ör styrelsen att ta ställning till vid nästa 

möte. 

 

§ 11 Nästa möte 

Nästa möte bokas till måndag den 19/10 kl.  

 

 

§ 12 Ordf avslutar mötet 

 

 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande    Sekreterare 

 

_________________________________ 

Justerare Lars Björk 


